
 

 

Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J. V. Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 konané dne 04.11.2021 

 

 

Přítomni:  

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková                       

 

za pedagog. pracovníky - Mgr. Jitka Pichlíková 

                                          Mgr. Ing. Andrea Tláskalová 

 

za zákon. zástupce nezl. žáků – Lenka Vlčková (předsedkyně školské rady) 

                                                   Markéta Rieserová  

 

Host: Mgr. Markéta Soukupová – ředitelka školy 

 
Omluven: Jiří Čížek 

 

Program:  
1. Zahájení 

2. Prezence 

3. Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2022 

4. Nové webové stránky školy 

 

 

Bod 1 – Zahájení 

Jednání školské rady bylo zahájeno v kanceláři ředitelky školy.  

 

Bod 2 – Prezence 

viz. příloha 

 

Bod 3 – Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2022 

Paní ředitelkou byl členům školské rady předložen návrh rozpočtu školy na rok 2022 a návrh 

na investice na nutné opravy a nákup investičního majetku školy – viz. příloha. Ze strany 

Mgr. MgA. Holečkové byl vznesen na ředitelku školy dotaz na využití rezervního fondu 

školy, kdy bylo sděleno, že z tohoto fondu byla aktuálně pořízena interaktivní školní tabule a 

sekačka na trávu na údržbu okolí školy. Proběhla diskuse o umístění interaktivní tabule, kdy 

ředitelka školy uvedla, že tato bude umístěna v V. A, což je jediná třída školy s celokřídovou 

tabulí (není zde fixová tabule ani dataprojektor). Nákup dalších interaktivních tabulí má škola 

v dlouhodobém plánu i za využití dotačních programů.  

Školská rada bere návrh rozpočtu školy na rok 2022 včetně přílohy na vědomí.  

 

Bod 4 - Nové webové strany školy 

Školská rada byla seznámena se spuštěním nových webových stránek školy. Členové rady 

jsou s novými stránkami spokojeni,  jsou přehledné  a velmi pěkně graficky zpracované.  

 

Ve Zbiroze dne 04.11.2021 
 

       Lenka Vlčková 

                              předsedkyně školské rady 



Příloha k „Návrhu na rozpočet na rok 2022“ 

Ţádost o investiční dotaci na rok 2022 

 elektrický kotel do ŠJ nutný pro provoz ŠJ, nyní používaný je v havarijním stavu, 
prorezlý, neopravitelný, cenová nabídka na nový →125 000Kč, potřebujeme pořídit  
k dalšímu fungování ŠJ  
 

 3 x interaktivní tabule do tříd I. stupně →cenová nabídka na jednu 157 179Kč x 3 
kusy 

 8 dataprojektorů do kmenových tříd II. stupně, v těchto třídách není žádná možnost 
prezentovat, sdílet pracovní list, začlenit videa nebo on-line ukázky do výuky 
→cenová nabídka na jeden včetně výztuže konstrukce tabule kvůli umístění je 
71 000Kč x 8 kusů 

 1 x dotykový mobilní displej do ŠD, ve školní družině není možnost pracovat 
s žádným zařízením v on-line podobě, mobilní displej by byl použitelný i v jiných 
prostorech → cenová nabídka 70 000Kč 

 nástavba nad pavilonem školní jídelny – odborné učebny s laboratoří na chemii a 
fyziku, učebnu přírodopisu s laboratoří, učebna na výuku digitálních technologií, 
možnost žádat o dotaci z MAP II v návaznosti na IROP → očekávané náklady dle 
procentového podílu ze získané dotace 

Nutné opravy 

 

 oprava hlavního schodiště – rozpadající se boční zeď a propadající se schodiště a 
povrch komunikace okolí hlavního schodiště → bylo v plánu na rok 2017 – zatím 
neuskutečněno, podzim 2021 jednání s projektantem a referenty městských 
investic) 

 rekonstrukce dlažby na chodbách (šatny, 2. podlaží I. stupně, 1. podlaží II. stupně) 

 WC h+d II. stupeň – 6x (3 podlaží), renovace umýváren i WC 

 rekonstrukce osvětlení chodeb a kabinetů →původní osvětlení z roku 1984 je 
nevyhovující, nesplňuje nároky na správné osvětlení ani možnosti šetření spotřeby 
elektrické energie 
 

 Realizace projektových dnů GLOBE GAMES ve Zbiroze → 50 000 Kč 
 

Mgr. Markéta Soukupová, ředitelka školy 
 

 


